主 日 崇 拜 程 序


2019 年 3 月 24 日   早上 11 時正

Sunday worship 
　
　
24. March 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  你真偉大 / How great thou art






2.  讓神兒子的愛圍繞你 / O let the son of the God enfold you 


3.  能不能 / Let me stay





4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 撒母耳記上  Samuel  1：21 - 28




Scripture reading s
*  新約： 使徒行傳  Acts  16：12 - 15



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《心田》





Sermon
*  Topic： Soil of the heart






*  經文  Verses： 馬可福音  Mark  4：1 - 20



7.
回應詩歌  Hymns
*  讓神兒子的愛圍繞你 / O let the son of the God enfold you 
8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：馬可福音  Mark  4：1 - 20


******************************************************************



代禱事項  Prayer Requests：




→
為北歐聯合學人學者及下一代復活營禱告，求主親自預備。Pray for two 



Easter Camps from the NCCC students' and Next-gen ministries, may our Lord 



prepare everything for them.






→
為斯德哥爾摩堂肢體彭孝和(Michael Pang)弟兄禱告，他自2月27日晚失蹤



後無音訊。他的家人已經報警，請大家為Michael弟兄和他的家人禱告。



Pray for the brother Michael Pang from NCCC in Stockholm, he is missing since 27th Feb. 

His family has already reported this to the police, and please pray for him and his family. 
→
為下週在奧斯陸堂舉行的北歐華人基督教會聯合理事會及退修會禱告，



求主平安將各堂牧者及同工帶來奧斯陸，同時也為預備接待的弟兄姊妹



感恩禱告。Pray for the NCCC council meeting and retreat in the coming week in 



Oslo. May God safely bring all the Pastors and co-workers from all NCCC churches 

to Oslo, and praise our Lord for all brothers and sisters’ hosting and helping out for it.
家 園 訊 息  Announcement








歡迎參加主日崇拜  Welcome to the Sunday worship service！





→
下週崇拜後13.00在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。





The next Sunday there will be monthly meeting for the elderly Enoch Fellowship 




at 13.00 on the first floor after the service. 






→
本主日崇拜後騰鷹團契有查經活動。下午1:00-3:00在一樓。





Teng Ying fellowship will have bible study after the Service today (13:00-14:00, 1 fl).


→
下週主日為宣教主日，陳明修牧師及印尼宣教事工K-Pac負責人將在中文崇




拜及下一代崇拜時簡單介紹印尼事工。除主日外，具體印尼事工分享將於




下週六15:30-17:00 （中文，教會一樓）及下一代主日崇拜後（英文，教會




二樓）進行，歡迎大家預留時間參加。Next Sunday service will be dedicated 




to Mission. Pastor Mingxiu Chen and key leaders from K-Pac will be giving a brief 




introduction to their mission work in Indonesia. There will be extra information 




session held on Saturday (in Chinese, 1 st floor Church) and Sunday after the 




next-gen service (English, 2 nd floor Church). Welcome to join these sessions.



→
北歐華人基督教會聯合理事會及退修會將於下週四至週六在本堂舉行。The




NCCC Council meeting and retreat will be held in the coming week Thursday to Saturday.
→
教會茶點部邀請新同工參加事奉，有感動的弟兄姊妹請與麗芳姊妹聯繫。




The church refreshment group would like to invite new co-workers. If you are 




interested in, please contact Sister Laifong Chan.






→
2019年奧斯陸堂同工退修會將於5月31 - 6月1（週五-週六）繼續在Hamar




 (Hedmarktoppen)舉行，主題將圍繞去年異象和使命宣言如何在小組和團契




實際貫徹。邀請所有參與事奉的同工參加。報名負責人，黃漢林弟兄，




Monica姊妹。報名費用：300 克朗/人。即日起開始報名，報名截止日期，




2019年5月12日。This year's co-worker's retreat will be held on the Hedmarktoppen 



(Hamar) from 31.05-01.06 as last year. The theme of the retreat will be the 




implementation of the church vision from last year. Registration contact persons, 




Brother Hanlin Huang, and sister Monica. Registration fee, 300 nok per person. 




Registration deadline, 12th May, 2019. 







→
傳道部和禱告會弟兄姊妹將在教會設立一個禱告箱，請大家將代禱事項

寫好放在代禱箱裏，可以署名，也可以不寫名字。我們帶到週四禱告會

代禱，個人隱私也會得到保密。Pray meeting and department of evangelism

will set up a prayer box in the church and bring prayers to the prayer meeting 

on Thursday. Please write the prayers either with or without a name. We will 

pray for everyone and privacy will be kept confidential.


→
北歐華人基督教會舉辦會徽設計活動將徵集時間延長至2019年4月30日，

徵集方式不變，有興趣參加的弟兄姊妹請與唐宛男姊妹 



(tangwannan@hotmail.com) 聯繫索取更新過的參加信息。 



The call of the NCCC logotype design will be prolonged until 30th April, 2019. 

For those who are interested in participation, please contact Sister Wannan Tang 

for updated information (tangwannan@hotmail.com).



→
牧者行蹤/ Travel Schedule




*
陳牧師將予3月5 - 24號休假。 Pastor Chen will have vacation from 5-24/3.
*
宣教士Glen 和 Ivy傳道將於9-24/3在貝爾根團契事奉。



Ivy and Glen will be serving in Bergen fellowship 9-24/03.      
→
夏季時間：3月30日（星期六），請大家在睡前將時鐘往前設置一小時。




　
Sommertid：Klokka stilles 1 time fram natt til søndag, dvs. lørdag 30. mars





